

Biztec Career Recruitment Event

WILLIAMS SCHOOL OF BUSINESS
BISHOP'S UNIVERSITY

- 📅 Thursday, OCTOBER 2, 2025
- 📍 On-campus Centennial Lobby
- 🕒 10 a.m. to 3 p.m.



UNIVERSITÉ
BISHOP'S
UNIVERSITY

Access Emerging Talent



Connect with business & IT students from diverse backgrounds eager to learn about your industry

Build Campus Presence



Position your company as an employer of choice among the next generation of professionals

Create Long-Term Value



Start conversations that lead to internships, mentorship, and brand loyalty

Partner Visibility Package

Thank you for supporting our **Co-op Program** by joining the upcoming Biztec Career Recruitment Event. This high-impact opportunity connects you with top undergraduate talent from Bishop's University in Business Administration and Computer Science.

This package outlines the visibility your organization will receive as a valued partner before, during, and after the event.

Partnership fee: \$500 + taxes

Contact & Next Steps

Emilie Gauthier, Co-op Advisor

✉ egauthie@ubishops.ca

☎ 819-822-9600 x 2076

Visibility Plan



Before the Event

Website BU/ WSB	Company logo and link on the official Biztec webpage under Co-op section
Website BU/ Events	Company logo and link displayed on BU Events Calendar
LinkedIn WSB & LinkedIn BU	Company tagged in public posts and LinkedIn Event page
Instagram WSB	Logo featured in stories and countdown promotions
Campus digital screens & Bulletin Boards	Company logo and QR Code of the official event on all campus digital screens & bulletin boards in the academic and student buildings
Internal communication with students	Company name and QR Code of the event page on communications through Co-op Moodle platform, WSB emailing, and CS emailing



During the event

In-person booth	Showcase your company brand through direct engagement with students. Discuss your team dynamics, your welcome strategies and the growth opportunities inside your organisation *Access to a table, chairs, lunch, and space for your promotional gear
Printed brochures & posters	Company logo displayed on welcome poster and QR Code on print materials



After the event

LinkedIn WSB & LinkedIn BU & Instagram WSB	Thank you post tagging your organization with event highlights
Personalized email	Follow-up message with photos, outcomes, and next steps *Including a feedback survey
Partnership Map	Company name and location on our annual partnership map for student recruitment
Website BU/ WSB	Company logo displayed in the Thank You section of the Biztec webpage up to 6 months after the event

If you have questions or ideas for increasing your presence, please don't hesitate to reach out. We're happy to tailor visibility opportunities to meet your recruitment goals.



INCREASE YOUR CHANCE
OF GETTING HIRE

Biztec Événement Recrutement

ÉCOLE DE GESTION WILLIAMS
UNIVERSITÉ BISHOP'S

- 📅 Jeudi, 2 OCTOBRE, 2025
- 📍 Sur le campus: Foyer du Centennial
- 🕒 10h00 à 15h00



UNIVERSITÉ
BISHOP'S
UNIVERSITY

Rencontrer des talents émergents



Entrez en contact avec des personnes étudiantes en administration et en informatique intéressées d'en savoir plus sur votre entreprise

Établissez une présence sur le campus



Positionnez votre entreprise comme un employeur de choix pour la prochaine génération de professionnels

Créez des relations durables



Initiez des échanges qui ouvrent la voie à des stages, du mentorat et créent un attachement à votre marque

Plan de visibilité

Merci d'appuyer notre **programme coopératif** en participant à la prochaine activité de recrutement Biztec. Cette occasion à fort impact vous met en contact avec les meilleurs étudiants de premier cycle de l'Université Bishop's en administration des affaires et en informatique.

Cette trousse détaille la visibilité que votre organisation recevra avant, pendant et après l'événement.

Frais de partenariat : 500\$ + taxes

Contact & Prochaines étapes

Emilie Gauthier, Conseillère co-op

✉ egauthie@ubishops.ca

☎ 819-822-9600 p.2076

Plan de visibilité



Avant l'événement

Site Internet BU/ WSB	Logo de l'entreprise et lien sur la page web officielle de Biztec, dans la section « Co-op »
Site Internet BU/ Events	Logo de l'entreprise et lien dans le calendrier des événements de l'université
LinkedIn WSB & LinkedIn BU	Entreprise identifiée dans les messages publics et l'événement LinkedIn
Instagram WSB	Logo dans les publications et les promotions
Écrans numériques & Babillards	Logo de l'entreprise et code QR de l'événement sur tous les écrans numériques & babillards dans les bâtiments académiques et les espaces étudiants
Communication internes	Nom de l'entreprise et code QR de l'événement dans les communications destinées à nos cohortes étudiantes via la plateforme Moodle co-op, liste courriel de WSB et liste courriel de CS



Pendant l'événement

kiosque	Mettez en avant la marque de votre entreprise en vous engageant directement auprès des personnes étudiantes. Discutez de la dynamique de votre équipe, de vos stratégies d'accueil et des opportunités de croissance au sein de votre organisation *Accès à une table, des chaises, un lunch et un espace pour votre matériel promotionnel
Brochures & affiches imprimées	Logo de l'entreprise sur l'affiche de bienvenue et code QR sur les documents imprimés



Après l'événement

LinkedIn WSB & LinkedIn BU & Instagram WSB	Publication de remerciement en identifiant votre entreprise
Courriel personnalisé	Message de suivi avec photos, résultats et prochaines étapes *Incluant un sondage de satisfaction
Carte des partenaires	Nom de l'entreprise et emplacement sur notre carte annuelle de partenariat pour le recrutement des étudiants
Site Internet BU/ WSB	Logo de l'entreprise affiché dans la section « Remerciements » de la page web de Biztec jusqu'à 6 mois après l'événement

Si vous avez des questions ou des idées pour accroître votre visibilité, n'hésitez pas à nous contacter. Nous serons ravis d'adapter les opportunités de mise en valeur à vos objectifs de recrutement.